



ALL MUSIC
音樂時代

音樂時代劇場
All Music Theatre

藝術總監 Artistic Director :
楊忠衡 Mel YANG

聯絡人 Contact :
林淑奇 Suzy LIN

電話 Tel :
+886-2-2388-3080

E-mail :
info@allmusic.com.tw

網址 Website :
http://www.allmusic.com.tw/

團隊地址 Address :
10043 臺北市中正區中華路一段9巷10號4樓
4F., No.10, Ln. 9, Sec. 1, Zhonghua Rd., Zhongzheng
Dist., Taipei City 10043, Taiwan (R.O.C.)

音樂時代劇場以發展臺灣原創音樂劇為核心宗旨，成員網羅以音樂劇為職志的菁英團隊。臺灣音樂劇三部曲《四月望雨》、《隔壁親家》、《渭水春風》樹立臺灣音樂劇新里程碑，兼重音樂舞臺劇的專業性以及作品的文學內涵，獲得良好的口碑與評價。

All Music Theatre is determined to develop original Taiwanese play. The members aim to promote musical. *April Rain*, *My Dear Next Door*, and *The Impossible Times* set the milestone for Taiwanese musical. These professional musicals with literary depth win the audience's heart.



《渭水春風》，音樂時代劇場提供（2010） | The Impossible Times



《隔壁親家》，音樂時代劇場提供（2009） | My Dear Next Door



《渭水春風》，音樂時代劇場提供（2010） | The Impossible Times



《隔壁親家》，音樂時代劇場提供（2009） | My Dear Next Door



《四月望雨》，音樂時代劇場提供（2007） | April Rain

《渭水春風》以歷史人物事件為背景又不被歷史羈絆，節奏明快，音樂流暢切合情節，變化豐富，全無冷場。讓人看得賞心悅目，隨著劇中人物呼吸，絕對是一部很有可觀性的好看音樂劇。 - 澳門訊報

The Impossible Times revolves around historic figures and events but not hindered by the connection. The plot runs smoothly and the music complimented the unfolding story. The audience is simply captivated by the roles. A great play!
-Jornal Informacao (Son Pou), Macau

《隔壁親家》反應臺灣早年農村人民生活百樣，透過歌、舞、劇呈現戲如人生，人生如戲！爆笑橋段隱含令人熱淚盈眶的真情感動，深受各界肯定。 - 中央日報

My Dear Next Door reflects the early lives of Taiwanese farm villages. Through songs, dances and drama, the troupe presented a play on life, which is full of drama itself. Even the jokes have underlying implications that threaten to move the audience to tears. -Central Daily News, Taiwan



《東區卡門》，音樂時代劇場提供（2012） | Dancing Queen